

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK OF JORDAN Date: 20-02-2025 02:27:02 PM Subject: Resignation of the Advisor	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاردن التاريخ: 20-02-2025 02:27:02 PM الموضوع: استقالة مستشار
Kindly be informed that Mr. Nasser Mustafa moh'd said Khraishi has resigned from the position of Board of directors Advisor for Strategic Initiatives on 14-02- 2025 and the effective date of resignation is 14-03-2025 (Attached resignation letter).	أرجو إعلامكم بأن السيد ناصر مصطفى "محمد سعيد" خريشي – مستشار مجلس الإدارة للمبادرات الاستراتيجية قد قام بتاريخ 14-02-2025 بتقديم استقالة من منصبه وتاريخ سريان الاستقالة لغاية 14-03-2025 (مرفق كتاب الاستقالة)
14-02-2025	14-02-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سوزان قاسم	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سوزان قاسم